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 Лидер Странке демократске акције (СДА) Бакир Изетбеговић изјавио је да у вези с
односом БиХ и НАТО, у потписаном споразуму о формирању власти на нивоу БиХ нема
победника, ни губитника, јер је нађена средина.

  

  Он је навео да је Чланом 3. Споразума о формирању нове власти у БиХ, који су
потписали лидери СДА, СНСД-а и ХДЗ БиХ, дефинисано да ће се у вези с тим питањем
радити по Уставу и закону, као и по ранијим одлукама Председништва БиХ.   

„Ту је ствар сасвим јасна: БиХ је у МАП (Акциони план за улазак у НАТО). И рекли смо да
ће планови бити достављани у Брисел. Сада је то на осталима, који треба да израде те
планове“, рекао је Изетбеговић.

  

Он сматра да се мора направити компромис, да треба „редуковати“ планова, да би били
прихватљиви за све стране у БиХ, али и за НАТО, јер би свако даље детаљисање
„заковало ствари“.

  

На питање како коментарише интерпретације у јавности да су Додик и он и победили и
изгубили, Изетбеговић је рекао да је очито да су нашли неку средину.

  

„Није могуће да смо обојица победили нити изгубили. Опозиција мора нешто да говори.
Погледајте тај Члан 3: он је дефинисан како сам га и описао. Нема говора да сам ја
нешто изгубио. Можда нисам све прецизирао“, казао је Изетбеговић.
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Оценио је да је „бесмислено“ да опозиција у РС – СДС и ПДП, оптужује Додика да је
издајник у вези са ставом о БиХ и НАТО.

  

„Ми даље радимо. Што се тиче опозиције у РС, па они су израдили тај план. Додик га
може само прихватити редукованог, бесмислено је да га оптужују да је издајник“, оценио
је Изетбеговић.

  

Рекао је да је разговарао с амбасадором САД у БиХ, Ериком Нелсоном, о прихватању
Годишњег националног програма (АНП), који би значио активирање МАП-а.

  

Бошњачки члан Председништва БиХ „Шефик Џаферовић и ја смо разговарали с
америчким амбасадором о АНП, о ономе шта им није било јасно. Ја сам им дао
објашњење које сам и сада казао. Они су задовољни и наравно да инсистирају на АНП“,
навео је Изетбеговић.

  

(Бета)
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